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Bolaget måste också ges frihet att fatta beslut om att öka intäkterna till att finansiera nyproduktion 

och renoveringar och upprustningar. Det betyder att bolaget tillåts sälja fastigheter antingen till 

boende i ytterstaden för att bilda bostadsrättsföreningar eller att sälja bostadsbestånd till andra 

långsiktiga och seriösa ägare för fortsatt hyresrättsförvaltning. 

 

§ 8 Uppföljning  internkontrollplan 2017 

  

VD hänvisade till ärende 8.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Rapport avseende interkontrollplan 2017 godkänns. 

 

§ 9 Utseende av ombud till bolagsstämmorna i dotterbolagen 

 

VD hänvisade till ärende 9.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 
 

1. Eva Zetterlund utses till stämmoombud - och Anna Skjöldebrand Ljung som ersättare, att 

tjänstgöra vid ordinarie ombuds förfall - vid bolags- och extra stämmor i Anser AB, Bostads 

AB Hammarbygård, AB Stockholmshem Fastighetsnät samt Västertorp Energi AB för tiden 

fram till 2019 års ordinarie bolagsstämma. 

2. Ombudet får i uppdrag att rösta för fastställande av resultat- och balansräkning  

och vinstdisposition i enlighet med förslaget i förvaltningsberättelsen samt ansvarsfrihet för 

styrelsens ledamöter för 2017 års förvaltning – förutsatt revisorernas tillstyrkan. 

3.  Ärendet förklaras omedelbart justerat. 

 

§ 10 Lägesrapport nyproduktion 

 

VD hänvisade till ärende 10.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns. 

 

Särskilt uttalande genom skrivelse från styrelsemedlemmarna Yvonne Fernell-Ingelström  

m.fl. (M) och Björn Ljung (L),  

 

Inriktningen av planeringen för bolagets nyproduktion bör vara att bygga smart d.v.s. tätt, grönt 

och därmed tryggt. Det betyder att planera för slutna kvarter i nya områden samt att komplettera 

befintligt bestånd med nyproduktion, som sluter halvöppna och parallellställda hus till kvarter. Det 

kan genomföras t.ex. i Solberga och i miljonprogrammet i Bagarmossen. På så sätt sparas 

grönstruktur och otryggheten byggs bort. 

 

I Stockholm råder bostadsbrist och det finns ett stort behov av att fler bostäder kommer på plats. 

Byggtakten i staden ökade under Alliansens ledarskap till den högsta sedan 1970-talet. Tyvärr har 


